
Fra:                                              Kjell Askeland <kjell.askeland@moller.no>
Sendt:                                        søndag 9. januar 2022 22:02
Til:                                               Postmottak Alver
Emne:                                        HØYRINGSSAK - Lokal forskrift om jakt og fastsetting minsteareal som 

grunnlag for tildeling av fellingsløyve på hjort i Alver kommune
 
Hei.
 
Tilbakemelding fra grunneierne i hjortevaldet 4631v007 mjåtveit-langeland har vi hørt med grunneierne 
som fremdeles har drift, og her er det et ønske om høyere uttak av hjort pga beite skade.
Vil bare gi tilbakemelding på at det er ønske om høgere uttak av hjort i enkelt områder i Meland.
I vårt hjortevald er det mest hjort på Fosse og Sagstad området.
 
Klipper ved skriftlig svar fra Grunneieren Magnar Askeland.
Han er grunneier på Mjåtveit og Ryland i gamle Meland kommune
 
" 
Håpar at det kan takast ut litt meir hjort i framtida. Med dei gjødselprisane me har no vert det alt for dyrt 
med dei skadane og avlingstapet som hjorten gjev. Dette er sjølvsagt eit mykje større problem på Ryland 
enn på Mjåtveit.
 
Mvh.
Magnar Askeland
(grunneigar gnr 322, bnr4 og 9, samt gnr. 343, bnr8"
 
 
Mvh Kjell Askeland
Jaktleder 4631v007 Mjåtveit-langeland
 
 
Få Outlook for Android

https://aka.ms/AAb9ysg

